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Verslag participatiebijeenkomsten “Renovatie skatepark Vathorst” 
Vrijdag 15 oktober 2021 

 
De gemeente Amersfoort bereidt de renovatie voor van het skatepark Vathorst. Op maandag 27 

september (locatie skatecentrale), zaterdag 2 oktober (bij skatepark Vathorst) en op donderdag 7 
oktober (digitaal) haalden wij de wensen en ideeën op bij gebruikers en ouders van gebruikers van 

het skatepark. Met dit verslag vertellen we meer over de reacties die wij tijdens deze 
bijeenkomsten kregen en hoe we verder gaan. 

 
Enquête 
Vooruitlopend op de bijeenkomsten konden belanghebbenden digitaal een enquête invullen.  

293 gebruikers van het skatepark deden dat. De uitkomst van deze enquête is te vinden op 
www.amersfoort.nl/skatepark. 

 
Bijeenkomst, inloopmiddag en digitaal live event  

Op deze drie momenten spraken we 57 geïnteresseerden die zich vooraf hadden aangemeld. Tijdens 
de inloopmiddag op het skatepark zelf liepen nog eens 40 gebruikers binnen om hun wensen en 

ideeën kenbaar te maken. We zijn erg blij met deze belangstelling en met de reacties uit de diverse 
gebruikersgroepen. 

 
Wat vinden de gebruikers van het skatepark?  

Om een idee te geven, staan hieronder op thema reacties die wij hebben opgehaald:  
 

Veiligheid en gezondheid 
o Er zijn zorgen over de technische en sociale veiligheid. 

o Men mist een EHBO koffer.  
o De lengte van de flow (de route via obstakels) is van invloed op de veiligheid. 

o Het aanbrengen van een coating op de ondergrond of op de obstakels vergroot het 
gebruikersplezier en bestrijdt hittestress. 

o Een waterpunt is erg welkom. 
o Schaduwplekken ontbreken. 

 
Faciliteiten 

o Verlichting verbeteren. 
o Afvalinzameling verbeteren. 

o Men mist een wc. 
o Men wil als ontmoetingsplek wel een keet, maar sommige gebruikers zitten hier niet op te 

wachten. 

 
Materiaal gebruik (ondergrond, obstakels en fasering) 

o Hierover ontvingen we uiteenlopende reacties die ook per sport verschillen. De een wil 
zowel de ondergrond als de obstakels in beton uitgevoerd zien, de ander juist niet. En als 

het geld niet toereikend is voor vervanging van obstakels, dan wel aandacht voor 
vernieuwing van de ondergrond en goede renovatie van de bestaande obstakels. 

 
Obstakels 

o Sommige gebruikers geven aan dat de flow moet worden aangepast, een betere 
positionering. 

o Obstakels aanpassen in hoogte, lengte of vorm. 
o Sommige obstakels vervangen door andere obstakels. 

 
Zonering 

o Een kidszone komt de veiligheid en het gebruik voor iedereen ten goede. 
o Men mist een beginnerszone. 

o Er ontbreekt een afscheiding tussen het park en “the street”. 
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Algemeen 

o Gedragsregels onder de aandacht brengen. 
o Jammer dat er nu geen stuntstep-lessen in Amersfoort worden gegeven. 

o De afwatering verbeteren voor goed gebruik en behoud van de obstakels. 
o Veel gebruikers zijn enthousiast over de renovatie en de manier waarop zij de kans krijgen 

om mee te denken. 
 

Overige opmerkingen 
o Het skatepark is een uniek stalen skatepark in het land. 

o Reparaties door het lassen van pleisters maken de obstakels gevaarlijk. 
o Plaats geen beplanting op of direct naast het skatepark, dat geeft te veel groenafval en 

daar hebben gebruikers last van. 
o Graffiti hoort bij dit skatepark. 

 
De gemeente heeft maar een beperkt budget van € 250.000,- voor het groot onderhoud. We 

verwachten niet dat dat voldoende is voor de wensen die gebruikers hebben om het park te 
verbeteren. De Skatestichting Amersfoort heeft aangegeven actief met werving van extra geld aan 

de slag te gaan. 
 

Hoe gaan we verder?  
We verwerken alle reacties en kijken of we deze kunnen meenemen in het renovatie-ontwerp. 

Allereerst onderzoeken we wat de kwaliteit en de verwachte levensduur van de obstakels na 
renovatie zal zijn. Die informatie geven we mee aan de ontwerper met de reacties uit de enquête 

en bijeenkomsten. We betrekken een vertegenwoordiging van de gebruikers bij het ontwerpproces. 
Deze zogenaamde denktank helpt ons erop toe te zien dat de aanpassingen ten goede komen aan 

het gebruik (zie verderop).  
Ook stemmen we af met de omgeving, het zwembad, Bijzzzonder en sportverenigingen in de buurt. 
We hopen begin volgend jaar een voorlopig ontwerp te kunnen laten zien.  

We verwachten in het najaar van 2022 te kunnen starten met de renovatie van het skatepark.  
Tot die tijd controleren wij eens in de 4 tot 6 weken de obstakels. Een lasser staat klaar om direct 

eventuele reparaties uit te voeren. 
 

Denktank 
Wil je als vertegenwoordiging van jouw gebruikersgroep aan het ontwerpproces deelnemen, dan zou 

dat super zijn! Dat kost je wel tijd. We vragen je mee te denken en erover te vertellen aan de 
andere gebruikers. Daarvoor maak je op bepaalde momenten tijd vrij om te overleggen met het 

projectteam en de ontwerper. We denken dat je daar in totaal 10 tot 15 uur mee bezig bent. Zie je 
dit zitten? Overleg dan met andere gebruikers uit jouw groep wie het beste aan de denktank kan 

meedoen en geef je op via het e-mailadres spelen@amersfoort.nl. 
 

 
Projectteam Skatepark Vathorst 
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